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Медийно отразяване на лекцията на Н.Пр. Дун Сяодзюн, посланик на КНР в 
България, 17.01.2023 г., ИИИ-БАН 
 
https://www.bas.bg/?p=42403 

Посланикът на Китай в България изнесе лекция в Института за 
икономически изследвания 

Зеленият преход преминава през екологично цивилизоване и трябва добре да се планира 
и управлява, подчерта Н.Пр. Дун Сяодзюн  

 

Публична лекция на тема: „Китайската икономика и зеленият преход“, изнесе Негово 
Превъзходителство Дун Сяодзюн, посланик на Китайската народна република 
в България по покана на Института за икономически изследвания на Българската 
академия на науките. 

Темата предизвика изключителен обществен интерес – освен от БАН, в събитието взеха 
участие представители на водещи университети в страната, експерти от 
Дипломатическия институт, министерства и неправителствени организации, както и на 
някои от големите китайски фирми у нас. Форумът бе открит от проф. Ирена Зарева, 
Директор на Института за икономически изследвания. 

По време на лекцията си посланик Дун Сяодзюн представи политиката на китайското 
правителство в областта на зеления преход и нейните резултати – намаляването на 
въглеродните емисии, създаването на нова законодателна и надзорна рамка с нараснали 
екологични изисквания, които да доведат до планираната за въглеродна неутралност 
2060 година. По думите му Китай провежда постепенен и добре планиран зелен преход. 
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Зелената икономика разширява пространството си благодарение на зеленото 
потребление и активното участие на хората в него. Преходът преминава през 
екологично цивилизоване, подчерта дипломатът. 

В дискусията беше поставен и въпросът за зависимостта на европейския зелен преход 
от вноса на китайско оборудване. Според посланика, тук не става дума за зависимост, а 
за взаимна изгода и сътрудничество в осъществяване на зеления преход. 

 
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/13545241 
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Публична лекция на тема: „Китайската икономика и зеленият преход“, изнесе Дун 
Сяодзюн  
СНИМКА: MEGA COMMUNICATION  

Зеленият преход преминава през екологично цивилизоване и трябва добре да се 
планира и управлява, подчерта Н.Пр. Дун Сяодзюн 

Публична лекция на тема: „Китайската икономика и зеленият преход“, изнесе Негово 
Превъзходителство Дун Сяодзюн, посланик на Китайската народна република в 
България по покана на Института за икономически изследвания при Българската 
академия на науките. 

Темата предизвика изключителен обществен интерес – освен от БАН, в събитието взеха 
участие представители на водещи университети в страната, експерти от 
Дипломатическия институт, министерства и неправителствени организации, както и на 
някои от големите китайски фирми у нас. Форумът бе открит от проф. д-р Ирена 
Зарева, Директор на Института за икономически изследвания при БАН. 
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По време на лекцията си посланик Дун Сяодзюн представи политиката на китайското 
правителство в областта на зеления преход и нейните резултати - намаляването на 
въглеродните емисии, създаването на нова законодателна и надзорна рамка с нараснали 
екологични изисквания, които да доведат до планираната за въглеродна неутралност 
2060 година. По думите му Китай провежда постепенен и добре планиран зелен преход. 

Зелената икономика разширява пространството си благодарение на зеленото 
потребление и активното участие на хората в него. Преходът преминава през 
екологично цивилизоване, подчерта дипломатът. 

В дискусията бе поставен и въпросът за зависимостта на европейския зелен преход от 
вноса на китайско оборудване. Според посланика, тук не става дума за зависимост, а за 
взаимна изгода и сътрудничество в осъществяване на зеления преход. 

https://www.bta.bg/bg/news/economy/391829-zeleniyat-prehod-preminava-
prez-ekologichno-tsivilizovane-i-tryabva-dobre-da-se- 

Зеленият преход преминава през екологично цивилизоване и трябва 
добре да се планира и управлява, е заявил посланикът на Китай на 
лекция в София 

Екатерина Тотева 
 

 
Снимка: "Мега Комюникейшън"  
София,   
18.01.2023 10:11 
 (БТА)  
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Публична лекция на тема: "Китайската икономика и зеленият преход", изнесе Дун 
Сяодзюн, посланик на Китай по покана на Института за икономически изследвания при 
Българската академия на науките, съобщиха от "Мега Комюникейшън" ЕООД.  

Темата предизвика значителен обществен интерес - освен от БАН, в събитието взеха 
участие представители на водещи университети в страната, експерти от 
Дипломатическия институт, министерства и неправителствени организации, както и на 
някои от големите китайски фирми у нас. Форумът бе открит от проф. д-р Ирена 
Зарева, Директор на Института за икономически изследвания при БАН. 

По време на лекцията си посланик Дун Сяодзюн представи политиката на китайското 
правителство в областта на зеления преход и нейните резултати - намаляването на 
въглеродните емисии, създаването на нова законодателна и надзорна рамка с нараснали 
екологични изисквания, които да доведат до планираната за 2060 година въглеродна 
неутралност. По думите му Китай провежда постепенен и добре планиран зелен 
преход.  

Зелената икономика разширява пространството си благодарение на зеленото 
потребление и активното участие на хората в него. Преходът преминава през 
екологично цивилизоване, подчерта дипломатът.  

В дискусията бе поставен и въпросът за зависимостта на европейския зелен преход от 
вноса на китайско оборудване. Според посланика тук не става дума за зависимост, а за 
взаимна изгода и сътрудничество в осъществяване на зеления преход. 

https://www.24plovdiv.bg/novini/article/13545272 
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